



ESG

永續發展倡議書

鈦鼎科技股份有限公司與玉山銀行共同致力於追求永續發展，我們以讓台灣邁向國際舞台、讓世界看見台灣為目標，持續發揮企業影響力。

鈦鼎科技股份有限公司承諾，設定2050年淨零目標，並採取立即且持續的實際行動，落實永續轉型。

玉山銀行承諾，積極發揮永續金融影響力，攜手專家團隊建構永續轉型平台，協助企業轉型升級。

我們將攜手擬定轉型升級策略與行動方案，讓企業更好、台灣更好，共同邁向國際舞台！

鈦鼎科技股份有限公司
董事長

玉山金控
董事長

2023.9



ESG

Sustainable Development Advocacy



TRIOTEK TECHNOLOGY INC. and E.SUN Commercial Bank are jointly committed to the pursuit of sustainable development, with the goal of propelling Taiwan onto the international stage and showcasing it to the world. Both entities will continue to leverage their influence to create positive impacts.

TRIOTEK TECHNOLOGY INC. pledges to set a target of achieving net-zero by 2050 and take immediate and sustained practical actions to implement sustainable transformation.

E.SUN Commercial Bank is committed to actively exerting its sustainable financial influence, collaborating with expert consultants to establish a platform for sustainable transformation, and assisting businesses in their transformation and upgrading.

Together, we will collaborate to formulate strategies and action plans for transformative upgrades, fostering business prosperity and advancing Taiwan's progress towards the international stage.

TRIOTEK TECHNOLOGY INC.
Chairman

E.SUN FHC
Chairman

2023.9